
Protokoll styrelsemöte 2021-02-18

Styrelsemöte 2021-02-18
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Kalle Krusell Ja

Stationschef Sanna Larsson Ja Marknadschef Agnes Rocksén Nej

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Ja

Ekonomichef Nora Bohlin Nej Teknikchef Mårten
Andersson

Ja

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Erik Lillrank Ja

Närvarande från Ledningsgruppen

Elvira Oberger Ja

Adjungerade

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 17:21
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§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Clara Dahlgren som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar
Ingen adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs med tillägg av §10 Utvärdering av hemsidebytet.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Arbetsgrupper, utbildning och sändarkonferens.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Medlemsmöte
Vilket datum håller vi medlemsmötet?
Kan mötet besluta att hålla medlemsmötet 2021-05-09?
Styrelsen beslutar att Mötet beslutar att hålla i medlemsmötet 09-05-2021

§9     Verksamhetsplan
Verksamhetsplan-gruppen meddelar. Hur ställer sig styrelsen inför att följa en
verksamhetsplan under HT inofficiellt?

Diskussionen, teknikchef lyfter att frågan kanske kan handla om att ha med
verksamhetsplanen i stadgarna eller inte. Programchef poängterar vikten av
riktlinjer för kommande styrelser. Mötet håller för det mesta med om att en
verksamhetsberättelse ska vara riktlinjer och inte lag.

§10   Utvärdering av hemsidebytet
Teknikchef får ordet.

Formulär eller liknande angående hemsidebytet, om något saknas osv.
Teknikchef och Stationschef tar på sig att göra ett sådant formulär.
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§11 Övriga frågor
Sekreterare ber gärna cirkelledare som deltar under workshopen att fundera på hur

radion kan utveckla detta koncept.

Ang. musikchefs meddelande att rensa på G-selector och Email. Programchef och
Stationschef stöttar att rensa i båda delarna. Teknikchef menar att det finns ett värde i
gammal musik men att dessa kan rensas från de enskilda studior samt programlänkarna.
Stationschef, Musikchef och Teknikchef skall jobba på detta och Programchef kommer vara
behjälplig vid mailrensning.

§12 Nästa möte
Nästa möte är 4/3 kl. 17:15.

§13 Mötets avslutande
Mötet avslutas 17:53.

_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Caj Loqvist Clara Dahlgren
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